
ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 10. 12. 2018 od 17:00 hodin v městském kině 

 

Přítomni: dle prezenční listiny (všichni) 

 

Za MěÚ: Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FaP, Ing. Hana Karlíčková – ved. odb. VŽP, Zdeněk 

Přivřel, BBA – tajemník MěÚ, Jan Svatoš – velitel MěP, Mgr. Zdeňka Čvančarová – ved. 

odb. HS, Monika Mansfeldová – referentka odb. FaP, Bc. Blanka Vyhnálková, DiS – pov. 

vedením odb. SM, Ing. Irena Zárubová – ved. SÚ, Ing. Pavel Košnar – ředitel SLM, 

Stanislava Feistnerová – zapisovatelka, Kamila Zárubová – referentka odb. VŽP 

 

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  
http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2018-3/10-12-2018 

 

 

1. ZAHÁJENÍ, NÁVRHOVÁ KOMISE 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Pavel Urx. Zasedání bylo řádně svoláno a 

informace o jeho konání byla doručena zastupitelům v termínu 7 dní před jeho konáním. 

Informace o jeho konání visela rovněž na úřední desce, vývěsních plochách a na webu města. 

Zasedání se bude řídit dle platného jednacího řádu a navrženým programem. 

 

Starosta přivítal přítomné a navrhl určit zapisovatelku jednání paní Stanislavu Feistnerovou. 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Usnesení č. 91/2018 : 

ZaM schvaluje jako zapisovatelku jednání paní Stanislavu Feistnerovou. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni)) 

 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu p. Mgr. Jakuba Zeleného a p. Františka Buchtu. 

p. Ušák – navrhuje jako třetího ověřovatele pana Práška 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Usnesení č. 92/2018 : 

ZaM schvaluje jako ověřovatele zápisu p. Mgr. Jakuba Zeleného, p. Františka Buchtu a p. 

Bc. Radka Práška. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2018-3/10-12-2018


Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: p. Mgr. Zdeňku Černou, p. Emila Kačera 

a p. Petra Kořana. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Usnesení č. 93/2018 : 

ZaM schvaluje návrhovou a volební komisi ve složení: p. Mgr. Zdeňku Černou, p. Emila 
Kačera a p. Petra Kořana. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 12 pro (p. Urx, p. Kulíková, p. Jansa, p. Zelený, p. 

Buchta, p. Neliba, p. Slavík, p. Verner, p. Tojmarová, p. Provazník, p. Prášek, p. Ušák), 3 se 

zdrželi (p. Kačer, p. Černá, p. Kořan) 

 

Starosta představil přítomným program dnešního jednání: 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, návrhová komise  

2. Prodej, koupě majetku města 

3. Finanční operace 

4. Zpráva o činnosti MÚ a města 

5. Organizační záležitosti 

6. Diskuse 

7. Návrh na usnesení, závěr 

 

Starosta nechal hlasovat o navrženém programu. 

Usnesení č. 94/2018 : 

ZaM schvaluje program zasedání v předloženém znění. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 

 

2. PRODEJ, KOUPĚ MAJETKU MĚSTA 

 

2.1. Prodej pozemku p.č. 399/20 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí schválit prodej pozemku p. č. 

399/20 o výměře 193 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí, který byl oddělen na základě GP č. 

1245-119/2018 z pozemku p.č. 399/6 o výměře 477168 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

(lesní pozemek) panu AH, bytem Benešov nad Ploučnicí. 

Záměr prodeje byl schválen a vyvěšen. 

 



Důvodová zpráva:  

Pozemek je navržen k prodeji na základě přijaté žádosti o koupi. Pozemek je v ÚP veden jako 

lesní pozemek, ale tato oddělená část pozemku funkci lesa neplní. Předmětná část pozemku 

je situována přímo u domu pana H. Část pozemku užívá jako přístupovou cestu k nemovitosti 

a část jako předzahrádku.  Cena za pozemek činí částku 5 200 Kč, zpracování GP 5 929 Kč, 

zpracování ZP 3 630 Kč, náhrada škody lesních porostů 9 431Kč, zpracování výpočtu 1 000 Kč. 

Jelikož se jedná o pozemek 399/20 určený k plnění funkci lesa je nutné tento pozemek 

vyjmout.  

Náhrada za škodu lesních porostů je vypočtena na částku ve výši 9 431 Kč, cena za 

zpracování výpočtu 1 000 Kč. O tuto částku bude prodejní cena navýšena.  

Návrh na usnesení:  

1/  ZaM schválilo návrh kupní smlouvy, jejímž předmětem je prodej pozemku p.č. 399/20 o 

výměře 193 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (lesní pozemek). 

2/ ZaM schválilo prodej pozemku p.č. 399/20 o výměře 193 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

(lesní pozemek) panu AH, bytem Benešov nad Ploučnicí, za cenu ve výši 25 190 Kč.  

 

p. Prášek – ptá se na tvar pozemku, nebylo v materiálech 

Starosta – jedná se o pozemek před vchodem do domu pana H, kde má gril 

p. Ušák – doplňuje, že se projednávalo na radě za jeho působení a rada tenkrát doporučila 

prodej pozemku 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Usnesení č. 95/2018 : 

 

ZaM schvaluje prodej pozemku p.č. 399/20 o výměře 193 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

(lesní pozemek) panu AH, bytem Benešov nad Ploučnicí, za cenu ve výši 25 190 Kč.  

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Usnesení č. 96/2018 : 

 

ZaM schvaluje návrh kupní smlouvy, jejímž předmětem je prodej pozemku p.č. 399/20 o 

výměře 193 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (lesní pozemek). 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 

 

 

 

 

 



2.2. Prodej ideální poloviny pozemků  p.č. 661/6 (TTP) a p.č. 661/8 (TTP) v k.ú. Ovesná 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí návrh na schválení prodeje ideální 

poloviny pozemků p. č. 661/6 o celkové výměře 3447 m2 a p.č. 661/8 o celkové výměře 57 

m2 vše v k.ú. Ovesná, manželům VK a HK, bytem Jablonec nad Nisou.  

Záměr prodeje byl řádně schválen a vyvěšen. 

Důvodová zpráva:  

Pozemek je navržen k prodeji na základě přijaté žádosti o koupi. Pozemek je v ÚP veden jako 

plocha produkční zemědělské půdy (TTP). Přípustné: Orná půda, speciální kultury 

s hospodářským využitím, trvalé travní porosty – hospodářsky využívané extenzivní louky a 

pastviny, kapacitní sady, plochy ekologického farmaření. Podmínečně přípustné: Remízky 

ochranné a doprovodné zeleně, seníky, hnojiště, stáje, drobné objekty pro zajištění nutné 

údržby ploch, zařízení technického vybavení nadřazených systémů. Plochy jsou určeny pro 

intenzivní obhospodařování zemědělské půdy pro zemědělskou rostlinnou a živočišnou 

produkci s výraznou krajině ekologickou funkcí.   

Pozemky jsou v podílovém vlastnictví, kdy město Benešov nad Ploučnicí vlastní ideální 

polovinu. Manželé K by rádi vlastnili celé pozemky. Cena ideální poloviny pozemků činí 

částku ve výši 12 264 Kč. 

Návrh na usnesení:  

1/ ZaM schválilo návrh kupní smlouvy, jejímž předmětem je prodej ideální poloviny pozemků 

p.č. 661/6 o celkové výměře 3447 m2 a p.č. 661/8 o celkové výměře    57 m2 vše v k.ú. 

Ovesná.  

2/ ZaM schválilo prodej ideální poloviny pozemků p.č. 661/6 o celkové výměře 3447 m2 a 

p.č. 661/8 o celkové výměře 57 m2 vše v k.ú. Ovesná manželům VK a HK, bytem Jablonec 

nad Nisou, za cenu ve výši 12 264 Kč. 

 

p. Vyhnálková – popisuje předložený materiál 

p. Prášek – ptá se, proč není vytvořený znalecký posudek a dále se ptá na vznik toho právního 

stavu vlastnictví 

p. Vyhnálková -  není vyhotovený z důvodu, protože znalecký posudek je vyhotovený na 

vedlejší sousední pozemky, hodnota je dle znalce stejná, podílové vlastnictví je z důvodu 

restitucí  

p. Prášek – nepodpoří materiál, znalecký posudek měl být vytvořen, na pozemku jsou dřeviny, 

které mají hodnotu a navíc podle cenové mapy na katastrálním území Ovesná je cena 

pozemků 19Kč za m2 a tyto se prodávají 7Kč za m2 

p. Vyhnálková – cena je půlka ceny, město je polovičními vlastníky 



p. Ušák – m2 má hodnotu 19Kč, my máme x m2 a druhý vlastník má x m2 a ten m2 má plnou 

hodnotu, ne poloviční 

p. Prášek – znalecký posudek by měl být vytvořen z celé plochy, z těch dvou polovin, zájemce 

zaplatí odhadovanou polovinu ceny  

p. Ušák – navrhuje stáhnout materiál a udělat znalecké posudky 

p. Jansa – ptá se, jaké náklady jsou na znalecký posudek 

p. Ušák – posudek platí zájemce o pozemek 

p. Vyhnálková – kolem 3.600,- Kč 

 

STAŽENO Z MATERIÁLŮ! 

 

2.3. Dohoda o převodu pozemků p.č.661/3 a p.č. 657/4 v k.ú. Ovesná, zrušením a 

vypořádáním podílového spoluvlastnictví 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme ZaM návrh na schválení dohody o zrušení a vypořádání podílového 

spoluvlastnictví k nemovité věci („Dohoda“) mezi městem Benešov nad Ploučnicí a manželi K 

bytem Jablonec nad Nisou. Uzavřením dohody se město stane výlučným vlastníkem 

pozemku p.č. 661/3 o výměře 672 m2 v k.ú. Ovesná (zahrada) zapsán na LV 877 a manželé K 

se stanou výlučnými vlastníky pozemku p.č. 657/4 o výměře 779 m2 v k.ú. Ovesná (trvalý 

travní porost) a pozemku p.č. 661/9 o výměře 501 m2 v k.ú. Ovesná (zahrada). Manželé K 

uhradí městu vypořádací podíl ve výši 10 847 Kč. Částka se skládá z ceny za vypořádací podíl 

z nemovitosti 1530 Kč, cena za zpracování znaleckého posudku 3 630 Kč, cena za GP 5 687 

Kč.   

Důvodová zpráva:  

Město a manželé K jsou vlastníci spoluvlastnického podílu ve výši ½ nemovitých věcí – 

pozemku p.č. 661/3 o výměře 1173 m2 (zahrada) a p.č. 657/4 o výměře 779 m2 (trvalý travní 

porost) vše v k.ú. Ovesná.  

Geometrickým plánem č. 274-120/2018 (vyhotoven paní Ing. Hanou Hasalovou, Dvořákova 
1315/7, Děčín ze dne 12.9.2018) byl pozemek p.č.661/3 o výměre 1173 m2 (zahrada) 
rozdělen a vznikly dva pozemky: 
pozemek p.č. 661/3 o výměře 672 m2 (zahrada) v k.ú. Ovesná  
pozemek p.č. 661/9 o výměře 501 m2 (zahrada) v k.ú. Ovesná.  

Návrh na usnesení:  

1/ZaM schválilo návrh dohody o zrušení a vypořádání podílového spoluvlastnictví k nemovité 

věci mezi městem Benešov nad Ploučnicí a manželi K bytem Jablonec nad Nisou. 

2/ZaM schválilo uzavření dohody o zrušení a vypořádání podílového spoluvlastnictví k 

nemovité věci mezi městem Benešov nad Ploučnicí a manželi K bytem Jablonec nad Nisou, 

jejímž předmětem je vypořádání pozemků p.č. 661/3 o výměře 1173 m2 (zahrada) a p.č. 

657/4 o výměře 779 m2 (trvalý travní porost) vše v k.ú. Ovesná.   



 

p. Vyhnálková – popisuje předložený materiál 

p. Provazník – v nákresu by měl být pozemek, pro občany v sále, pro lepší přehlednost, 

vyšrafován  

 

STAŽENO Z MATERIÁLŮ! 

 

2.4. Prodej pozemku p.č. 708/27 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí návrh na schválení prodeje 

pozemku   p. č. 708/27 o výměře 570 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí, který byl oddělen na 

základě GP       č. 1244-117/2018 z pozemku p.č. 708/20 o výměře 842 m2 v k.ú. Benešov nad 

Ploučnicí manželům EM a VM do SJM, bytem Benešov nad Ploučnicí. 

Záměr prodeje byl řádně schválen a vyvěšen. 

Důvodová zpráva:  

Pozemek je navržen k prodeji na základě přijaté žádosti o koupi. Pozemek je v ÚP veden jako 

plocha produkční zemědělské půdy (TTP). Pozemek chtějí koupit z důvodu rozšíření své 

zahrady, která s pozemkem přímo sousedí. Cena za pozemek činí částku ve výši 18 559 Kč. 

(částka se skládá z ceny za pozemek  9 000 Kč, GP 5 929 Kč, ZP 3 630 Kč).    

Návrh na usnesení:  

1/ ZaM schválilo návrh kupní smlouvy, jejímž předmětem je prodej pozemku p.č. 708/27 o 

výměře 570 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (TTP). 

2/ ZaM schválilo prodej pozemku p.č. 708/27 o výměře 570 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

(TTP) manželům EM a VM, bytem Benešov nad Ploučnicí, za cenu ve výši 18 559 Kč.  

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Usnesení č. 97/2018 : 

 

ZaM schvaluje návrh kupní smlouvy, jejímž předmětem je prodej pozemku p.č. 708/27 o 

výměře 570 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (TTP). 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 
 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Usnesení č. 98/2018 : 

 

ZaM schvaluje prodej pozemku p.č. 708/27 o výměře 570 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

(TTP) manželům EM a VM, bytem Benešov nad Ploučnicí, za cenu ve výši 18 559 Kč. 

 Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 



3. FINANČNÍ OPERACE 

 

Bc. Lenka Sluková, vedoucí odboru FaP, předkládá materiály ve znění: 

 

3.1. Rozbor hospodaření 3. čtvrtletí 2018 
 
Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení rozbor 

hospodaření za 3. čtvrtletí 2018. 

Důvodová zpráva: 

Rozbor hospodaření podává informaci o plnění příjmů a čerpání výdajů z hlediska třídění dle 

rozpočtové skladby za dané období (3. čtvrtletí 2018). 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje rozbor hospodaření za 3. čtvrtletí 2018 

p. Ušák – v materiálech nenašel stanovisko finančního výboru, není ke všem předloženým 

finančním materiálům 

Starosta – bylo to způsobeno volbami a ukončením funkce původního finančního výboru, bylo 

to na poslední chvíli, ještě se nesešli 

p. Ušák – je to chyba, jsou to zásadní věci, tento odborný pracovní orgán to měl projednat a 

připravit stanovisko  

Starosta – je to na zastupitelích, zda o tomto materiálu chtějí jednat, příště už bude 

projednáno v příslušných výborech 

p. Ušák – ze zákona se to dnes musí projednat a rozhodnout o provizoriu 

p. Verner – byl nemocný, nesešli se, sejdou se v nejbližší době, kdyby tam bylo něco, co by se 

jim nelíbilo, tak by se ozvali 

Starosta – jedná se o rutinní záležitosti 

p. Ušák – provizorium není rutinní záležitost, je to dost zásadní věc, proteče tam několik 

milionů korun 

p. Kulíková – finanční výbor se sejde několikrát v měsíci lednu kvůli návrhu rozpočtu, který se 

teď připravuje 

p. Provazník – ptá se, zda bude pracovní setkání zastupitelů k rozpočtu 

Starosta – ano, bude 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Usnesení č. 99/2018 : 

 

ZaM schvaluje rozbor hospodaření za 3. čtvrtletí 2018. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 



 
 

3.2. Předběžné rozpočtové opatření   
 
Stanovisko odboru: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města ke schválení předběžné rozpočtové opatření. 

Důvodová zpráva: 

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a schválení předběžné 

rozpočtové opatření. 

 Pro závěr kalendářního roku, kdy již nebude zasedat zastupitelstvo, se případná změna 

závazných ukazatelů řeší tak, že na posledním zasedání v kalendářním roce zastupitelstvo 

z operativních důvodů vysloví předběžný souhlas s předpokládanými změnami závazných 

ukazatelů, které nastanou do 31. 12. s tím, že tyto změny provede rada města , a to 

výhradně podle zákona č. 250/2000 Sb. 

Zákon o rozpočtových pravidlech č. 250/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů, ukládá ÚSC v 

§16 (2) povinnost provádět rozpočtová opatření vždy, jde-li o změny ve finančních vztazích 

k jinému rozpočtu, o změny závazných ukazatelů vůči jiným osobám. Tyto rozpočtové změny 

schvaluje zastupitelstvo města. 

Důvodem je včasné přijetí rozpočtových opatření, tzv. předběžné schválení rozpočtových 

změn z níže uvedených důvodů. Jedná se o schválení rozpočtových změn bez výše částky, 

která bude upřesněna v informaci na zasedání po zjištění konkrétní výše změny.   

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje předběžně rozpočtové opatření č. 1/2017  k rozpočtu za rok 

2017  pro operace, které vzniknou za období od data (datum zasedání)  do 31.12.2017  bez 

určení konkrétní výše v Kč pro tyto rozpočtové změny:  

 Přijetí a  případné realizace výdajů účelově poskytnutých transferů.  

 Upřesnění výše transferů v případech jejich vypořádání nebo z jiných důvodů, 
předběžné opatření se schvaluje na změny výdajové i příjmové položky transferů 
nebo položky finančního vypořádání.  

 Výdaje k odvrácení škod, prevenci havárií, řešení havárií a živelních pohrom, výdaje 
ve stavu nouze, výdaje na vyměřené pokuty, výdaje dle pravomocného rozhodnutí 
soudu a další výdaje, kde může dojít ke škodám z důvodu časového prodlení.  

 Změny rozpočtu v důsledku upřesnění členění dle plné  rozpočtové skladby v 
případech přesunů příjmů a výdajů.   

Provedené rozpočtové změny budou předloženy v konkrétních částkách k informování 

zastupitelstva v roce 2019. 



 
Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Usnesení č. 100/2018 : 

 

ZaM schvaluje předběžně rozpočtové opatření č. 1/2018  k rozpočtu za rok 2018  pro 

operace, které vzniknou za období od data (datum zasedání)  do 31.12.2018  bez určení 

konkrétní výše v Kč pro tyto rozpočtové změny:  

 Přijetí a  případné realizace výdajů účelově poskytnutých transferů.  

 Upřesnění výše transferů v případech jejich vypořádání nebo z jiných důvodů, 

předběžné opatření se schvaluje na změny výdajové i příjmové položky transferů nebo 

položky finančního vypořádání.  

 Výdaje k odvrácení škod, prevenci havárií, řešení havárií a živelních pohrom, výdaje 

ve stavu nouze, výdaje na vyměřené pokuty, výdaje dle pravomocného rozhodnutí 

soudu a další výdaje, kde může dojít ke škodám z důvodu časového prodlení.  

 Změny rozpočtu v důsledku upřesnění členění dle plné  rozpočtové skladby v 

případech přesunů příjmů a výdajů.   

Provedené rozpočtové změny budou předloženy v konkrétních částkách k informování 

zastupitelstva v roce 2019. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 
 

 
3.3. Rozpočtové opatření č. 13 
 
Stanovisko odboru: 
Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení rozpočtové 
opatření č.  13 
 
Důvodová zpráva: 

Rozpočtová změna č. 1 – průtoková dotace pro ZŠ a MŠ Benešov n.Pl. Jde o OP VVZ, dotace 

z prostředků EU Strukturální, č. projektu CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_075/0006117 ve výši 

1 076 385,88, včetně převodu na účet ZŠ. 

Org. § Položka Částka  

 300  42xx 1 038 385,88 Příjem dotace investiční část 

 300 3113 63xx 1 038 385,88 Převod dotace na účet ZŠ 

300   41xx 38 000,00 Příjem dotace neinvestiční část 

300 3113 53xx 38 000,00 Převod dotace na účet ZŠ 

Rozpočtová změna č. 2 – Us. ZaM 50/2018 ze dne 5. 9. 2018  -předfinancování projektu IT 

(vybavení notebooky) v ZŠ ve výši 900 000,00 Kč prostřednictvím města s tím, že po obdržení 



dotace od MMR bude částka vrácena zpět na účet města.  Dne 14. 11. 2018 byla dotace 

připsána na účet ZŠ, částka 900 000,00 bude tímto převedena do rezervy města. 

Org. § Položka Částka  

300  3113 63xx -900 000,00 Vratka na účet města 

2222  3639 6xxx 900 000,00 Rezerva města 

Rozpočtová změna č. 3 – průtoková dotace pro Centrum dětí a mládeže Benešov n. Pl. Jedná 

se o projekt OP VVV ve výši 1 132 378,00 Kč. 

Org. § Položka Částka  

313   4116 1 132 378,00 Příjem dotace pro CDM 

313  3421 53xx 1 132 378,00 Převod dotace na účet CDM 

Rozpočtová změna č. 4 - Posílení rozpočtu lesů z důvodu zvýšených nákladů na odstranění 

kalamity (posílení z příjmové části, kde je plnění vyšší než rozpočtované příjmy). 

Org. § Položka Částka  

40  1032 2111 400 000,00 Navýšení příjmové části rozpoč. 

40  103x 5xxx 400 000,00 Posílení výdajové části rozpočtu  

Rozpočtová změna č. 5 - ÚP Děčín – neinv. dotace k úhradě mzdových výdajů (policejní 

preventisté) ve výši 132 000,00 Kč. 

Org. § Položka Částka  

3211   4116 132 000,00 Příjem dotace   

3211  5311 5xxx 132 000,00 Zapojení do rozpočtu MěP 

Rozpočtová změna č. 6 – posílení rozpočtu HS o navýšené výdaje JUDr. V. Z. (Dohoda o 

úhradě nákladů spojených s činností přestupkové komise a vedením příslušné agendy) 

z rezervních prostředků města. 

Org. § Položka Částka  

341  6171 5xxx 27 500,00 Navýšení rozpočtu HS 

999  3639 6xxx 27 500,00 Použití rezervy města 

Rozpočtová změna č. 7 – posílení rozpočtu MěP k nákupu oděvů z příjmové části za vybrané 

pokuty a vratku školení  ve výši 28 000,00 Kč. 



Org. § Položka Částka  

321  5311 5xxx 28 000,00 Navýšení rozpočtu MěP 

321  5311 2xxx 28 000,00 Použití příjmové části 

Rozpočtová změna č. 8  

 příjem pojistné události (střet motorového vozidla) ve výši 61 000,00 Kč 

 příjem pojistné události (poškozený strop – kanceláře SDH) ve výši 29 629,00 Kč 

Org. § Položka Částka  

341  6171 2xxx 61 000,00 Příjem pojistné události 

341  6171 5xxx 61 000,00 Posílení rozpočtu HS 

365 3613 2xxx 29 629,00 Příjem pojistné události 

365 3613 5xxx 29 629,00 Posílení rozpočtu SM 

Rozpočtová změna č. 9 – dotace MZE (č. j. 2967/ZPZ/2018) na obnovu, zajištění a výchovu 

lesních porostů ve výši 41 322,00 Kč. 

Org. § Položka Částka  

40   4116 41 322,00 Příjem dotace 

40  1032 5xxx 41 322,00 Zapojení do rozpočtu-výdaje 

Rozpočtová změna č. 10 – převod z neinvestičních výdajů na investiční. 

Jedná se o pořízení majetku, který podle zákona o účetnictví přesahuje cenu 40 tis. Kč, proto 

se o něm neúčtuje jako o drobném dlouhodobém majetku (třída 5xxx), ale o dlouhodobém 

hmotném majetku (třída 6xxx) 

 SDH - nákup ruční radiostanice ve výši 44 531,63 Kč 

 SM - zavlažovací systém na hřišti v Nádražní ul. ve výši 120 492,00 Kč. 

Org. § Položka Částka  

331 5512 5xxx -44 531,63 SDH neinvestiční výdaje 

331 5512 6xxx 44 531,63 SDH investiční výdaje 

365 3613 5xxx -120 492,00 SM neinvestiční výdaje 

365 3613 6xxx 120 492,00 SM investiční výdaje 

Rozpočtová změna č. 11 – posílení rozpočtu ve výdajové části kapitoly Kultura (viz. příloha 

k rozpočtovému opatření) o částku 60 000,00 Kč. Jedná se o příjmy z vybraného vstupného, 

které byly inkasovány nad rámec plánovaných příjmů. 



Org. § Položka Částka  

351  3399 2xxx 60 000,00 Navýšení příjmové části 

351  3399 5xxx 60 000,00 Navýšení výdajové části 

Rozpočtová změna č. 12 – vyúčtování účelového investičního příspěvku poskytnutého v rámci 

rozpočtu města na rok 2018 Službám města Benešova n. Pl. k úhradě výdajů vynaložených na 

obložení chatek na koupališti.  

Poskytnutý příspěvek: 400 000,00 Kč, použití příspěvku:  399 822,40 Kč, vratka 177,60 Kč. 

Org. § Položka Částka  

361  3639 6351 -177,60 Vratka v rámci vyúčtování 

   8115 177,60 Navýšení financování 

Rozpočtová změna č. 13 – vyúčtování dotace poskytnuté Ministerstvem obrany na obnovu 

pomníku obětem 1. světové války. Na základě změny v poměru poskytnuté dotace a 

vynaložených vlastních nákladů vratka části nespotřebované dotace ve výši 35 452,50 Kč zpět 

na účet Ministerstva obrany. 

 

Org. § Položka Částka  

126   4116 -35 452,50 Vratka příjmová část 

126  3326 5xxx -35 452,50   Ponížení výdajové části 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 13. 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Usnesení č. 101/2018 : 

 

ZaM schvaluje rozpočtové opatření č. 13. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 
 
 

3.4. Pravidla rozpočtového provizoria 
 
Stanovisko odboru: 



Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení pravidla 

rozpočtového provizoria. 

Důvodová zpráva: 

Na základě § 13 zákona 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech, ve znění pozdějších 

předpisů navrhuje finanční odbor zastupitelstvu města projednat a schválit pravidla 

rozpočtového provizoria. Veškeré příjmy a výdaje realizované v souladu s těmito pravidly se 

po schválení rozpočtu na příslušný kalendářní rok stávají příjmy a výdaji rozpočtu Města 

Benešov nad Ploučnicí. 

 Součástí návrhu jsou závazné ukazatele v rámci rozpočtového provizoria, a to: 

 MSK Benešov nad Ploučnicí dotace ve výši 1/12 měsíčně ze schváleného rozpočtu 

příslušného kalendářního roku  

 RC Medvídek dotace ve výši 1/12 měsíčně ze schváleného rozpočtu příslušného 

kalendářního roku. 

Ostatní závazné ukazatele financování v období rozpočtového provizoria jsou uvedené na str. 

2 návrhu. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje pravidla rozpočtového provizoria. 

V období rozpočtového provizoria musí být zajištěny tyto činnosti:    

 výkon státní správy  

 plnění na základě uzavřených smluvních vztahů vzniklých v minulých letech 

 splátky úvěrů na základě splátkových kalendářů 

 povinnosti vyplývající z pracovněprávních vztahů 

 povinnosti vyplývající pro město z obecně závazných vyhlášek 

 platby daní 

 odvod vratek k rámci finančního vypořádání 

 odvrácení vzniku škody na majetku obce (řešení situací po živelné pohromě, řešení 

náhlých havarijních stavů) 

 pokračování realizovaných investičních akcí z minulých let 

 zahájení nových investičních akcí pouze v případě akcí spolufinancovaných 

z dotačních titulů, kdy realizace akce a její financování bylo schváleno zastupitelstvem 



 čerpání dotací přijatých před schválením nového rozpočtu s tím, že jejich čerpání se 

řídí příslušnými dotačními pravidly, uzavřenou smlouvou. Výdaje, které budou 

pokryty z dotace ze státního rozpočtu, rozpočtu jiných územních samosprávných 

celků nejsou omezeny maximálním čerpáním. Jejich čerpání je určeno konkrétními 

podmínkami poskytnuté dotace 

 transfery (příspěvky) zřízeným příspěvkovým organizacím ve výši 1/12 rozpočtu 

předchozího kalendářního roku 

        Závaznými ukazateli v rámci rozpočtového provizoria jsou: 

 Městský sportovní klub Benešov nad Ploučnicí, z. s., (dále jen MSK), Sokolský vrch 

276, Benešov nad Ploučnicí, IČO: 14866544 transfer ve výši 1/12 měsíčně ze 

schváleného rozpočtu příslušného kalendářního roku  

 Rodinné centrum Medvídek v Benešově nad Ploučnicí, z. s. (dále jen RC), Opletalova 

673, Benešov nad Ploučnicí, IČO: 22672958 transfer ve výši 1/12 měsíčně ze 

schváleného rozpočtu příslušného kalendářního roku. 

Veškeré příjmy a výdaje realizované v souladu s těmito pravidly se po schválení rozpočtu na 

příslušný kalendářní rok stávají příjmy a výdaji rozpočtu Města Benešov nad Ploučnicí. 

Tato pravidla rozpočtového provizoria budou platná vždy, když k 31. 12. nebude schválený 

rozpočet anebo do doby, kdy zastupitelé schválí změnu nových pravidel rozpočtového 

provizoria. 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Usnesení č. 102/2018 : 

 

ZaM schvaluje pravidla rozpočtového provizoria. 

V období rozpočtového provizoria musí být zajištěny tyto činnosti:    

 výkon státní správy  

 plnění na základě uzavřených smluvních vztahů vzniklých v minulých letech 

 splátky úvěrů na základě splátkových kalendářů 

 povinnosti vyplývající z pracovněprávních vztahů 

 povinnosti vyplývající pro město z obecně závazných vyhlášek 

 platby daní 

 odvod vratek k rámci finančního vypořádání 

 odvrácení vzniku škody na majetku obce (řešení situací po živelné pohromě, řešení 

náhlých havarijních stavů) 

 pokračování realizovaných investičních akcí z minulých let 

 zahájení nových investičních akcí pouze v případě akcí spolufinancovaných 

z dotačních titulů, kdy realizace akce a její financování bylo schváleno zastupitelstvem 



 čerpání dotací přijatých před schválením nového rozpočtu s tím, že jejich čerpání se 

řídí příslušnými dotačními pravidly, uzavřenou smlouvou. Výdaje, které budou 

pokryty z dotace ze státního rozpočtu, rozpočtu jiných územních samosprávných celků 

nejsou omezeny maximálním čerpáním. Jejich čerpání je určeno konkrétními 

podmínkami poskytnuté dotace 

 transfery (příspěvky) zřízeným příspěvkovým organizacím ve výši 1/12 rozpočtu 

předchozího kalendářního roku 

        Závaznými ukazateli v rámci rozpočtového provizoria jsou: 

 Městský sportovní klub Benešov nad Ploučnicí, z. s., (dále jen MSK), Sokolský vrch 

276, Benešov nad Ploučnicí, IČO: 14866544 transfer ve výši 1/12 měsíčně ze 

schváleného rozpočtu příslušného kalendářního roku  

 Rodinné centrum Medvídek v Benešově nad Ploučnicí, z. s. (dále jen RC), Opletalova 

673, Benešov nad Ploučnicí, IČO: 22672958 transfer ve výši 1/12 měsíčně ze 

schváleného rozpočtu příslušného kalendářního roku. 

Veškeré příjmy a výdaje realizované v souladu s těmito pravidly se po schválení rozpočtu na 

příslušný kalendářní rok stávají příjmy a výdaji rozpočtu Města Benešov nad Ploučnicí. 

Tato pravidla rozpočtového provizoria budou platná vždy, když k 31. 12. nebude schválený 

rozpočet anebo do doby, kdy zastupitelé schválí změnu nových pravidel rozpočtového 

provizoria. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 

 

 

3.5. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2020 -2021 

Stanovisko odboru: 
Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení střednědobý 
výhled rozpočtu (dále jen SVR) na roky 2020 – 2021. 
 
Důvodová zpráva: 
SVR je pomocným nástrojem územního samosprávného celku a svazku obcí. Zastupitelstvo 
města schvaluje SVR, i když to z ustanovení zákona 1 přímo nevyplývá. Jelikož zastupitelstvo 
musí schvalovat roční rozpočet a u ustanovení k rozpočtu (§4) je podmínkou, že rozpočet má 
vycházet ze SVR, předkládá se zastupitelům ke schválení.  
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na roky 2020 – 2021. 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Usnesení č. 103/2018 : 

 

                                                           
 



ZaM schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na roky 2020 – 2021. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 

 
 
Starosta města předkládá materiál ve znění: 

 
3.6. Rozpočtové opatření č. 14 
 
Stanovisko odboru: 

Starosta města předkládá zastupitelstvu města k projednání a ke schválení rozpočtové 

opatření č.  14. 

Důvodová zpráva: 

Použití rezervních prostředků města ve výši 30 000,00 Kč k nákupu dárkových poukázek pro 

členy JSDH jako odměna za činnosti v roce 2018 (počet výjezdů – 82). 

Org. § Položka Částka  

   3639 5901 -30 000,00 Použití rezervy města 

331 5512 5xxx 30 000,00 Navýšení rozpočtu JSDH 

Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 14.  

 

p. Ušák – vloni to proběhlo formou příspěvku z rady, na příští rok to navrhuje zakomponovat 

rovnou do řádného rozpočtu a oproti tomu jednou ročně dostat zprávu o činnosti 

 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Usnesení č. 104/2018 : 

 

ZaM schvaluje rozpočtové opatření č. 14. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 
 

4. ZPRÁVA O ČINNOSTI MÚ A MĚSTA 

 

Tajemník MÚ, p. Zdeněk Přivřel BBA, předkládá zprávu o činnosti MÚ, viz zvukový záznam.  

p. Ušák – má otázku týkající se otevřeného mostu a provozu na něm, jak to vypadá 

s pravidelnou autobusovou linkou 

Starosta -  jednalo se s dopravním inženýrem, situace není ideální, zatím se zkušebně nepustí 

autobusy přes most na náměstí, zatím se vytáčí v ČSL Armády, bude se jednat o možnosti 

úpravy na náměstí, ubrání ostrůvku, 1-1,5m prostředku náměstí, autobus by se pak měl 



vytočit, hledá se řešení, aby se autobusy nemusely pouštět přes most a nenarušila se doprava 

u Pusinky 

p. Ušák – to že tam autobus projíždí, má vliv na to, že ti lidé pak jdou do těch obchodů, jestli 

není škoda, aby se tam autobusy nepouštěly 

Starosta – ty lidé to znají, nikdo v autobuse není nový, aby ho nějaký obchod učaroval, jde o 

bezpečnostní situaci, ti lidé tam ty pravidla nedodržují 

p. Provazník – to že to nedodržují je věc Městské policie, v ČSL Armádě se propadá silnice, 

vzhledem k bezpečnosti by se mělo jezdit přes most 

Starosta – do konce roku je to s Dopravním podnikem domluvené takto, ve středu se bude 

jednat s dopravním inženýrem, pak se bude vědět více z technického hlediska 

p. Tojmarová – lidé jsou zmatení, nejsou informovaní, je tam autobusová zastávka a staré 

čáry 

p. Ušák – mělo by se urychlit přebarvení parkovacích míst u Pusinky, řešilo se to už za něj na 

poradě 

Starosta – pokud by se vyřešilo vytáčení autobusů na náměstí a autobusy by v ČSL Armádě 

nejezdily vůbec, vrátilo by se parkování přímo před Pusinku, dříve byly autobusy jiný, teď 

jsou větší, delší 

p. Svatoš – Městská policie má na starost celý Benešov, ale této situaci se věnují každý den, 

řidiči jezdí po paměti, dřív to řešili domluvou, teď už udělují i blokové pokuty, situace tam se 

ale lepší 

Starosta – odstranění řešili dnes s Ing. Košnarem, v brzké době značení zmizí 

p. Ušák – nejrychlejší příjezd do města je právě od mostu, mělo by se zvážit snížení rychlosti 

na 30km/h 

p. Neliba – ten samý problém se řeší i v Nerudově ul. a v Sokolovské ul., měly by se udělat 

pravidla, kde se parkovat může a kde nesmí, nejsou žádné značky ani upozornění 

Starosta – na začátku je značka zóny s omezeným stáním mimo vyznačená parkoviště, začíná 

u Blaníku 

p. Ušák – v Sokolovské ul a v Nerudově ul je rozdíl, v ul. Nerudova jsou garáže a kvůli nim to 

tam nebylo povoleno 
 
 

5. ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI 

 

5.1. Zdravá města a MA 21 – volba politika Zdravého města 

 

Stanovisko odboru:  

Předkládáme ZaM města původní složení Komise Zdravého města a MA 21: 

Komise Zdravého města a MA 21 Benešov nad Ploučnicí  

Členové: 

Filip Ušák, starosta města, politik ZM a MA 21 (veřejná správa) 

Stanislava Feistnerová, asistentka vedení města, koordinátorka ZM a MA 21, tajemnice 

komise (veřejná správa) 

Mgr. Lenka Černá, ředitelka Dobrovolnického centra, z.s (neziskový sektor) 



Mgr. Petra Tojmarová, radní a zastupitelka města, podnikatelka (komerční sektor) 

Luděk Smejkal, podnikatel (komerční sektor) 

Zdeněk Přivřel, BBA., tajemník MÚ (veřejná správa). 

Důvodová zpráva: 

V minulém volebním období fungovala výše uvedená komise. Komise rady města zanikly se 

zvolením nové rady města s výjimkou komisí, kterým je svěřen výkon přenesené působnosti 

(ty nezanikají a kontinuálně pokračují i po zvolení nové rady).  

Dle sdělení koordinátorky ZM a MA 21 p. Feistnerové je p. Filip Ušák ochoten dál zastávat 

funkci politika ZM a MA 21, pokud do této funkce bude členy ZaM města navržen. 

Návrhy na usnesení: 

Zastupitelstvo města volí politikem Zdravého města a MA 21 Benešov nad Ploučnicí:  

 

p. Tojmarová – v minulém období toto bylo střetem, pokud se má ve Zdravých městech 

setrvat, bylo by potřeba se domluvit na spolupráci a mít někoho z úřadu, kdo by tomu fandil, 

je potřeba mít v komisi zastoupení ze všech spekter a naplňovat myšlenku komunikace 

s veřejností a dát prostor lidem k vyjádření, jak má město vzkvétat 

Starosta – mělo by se o tom více diskutovat mimo plénum zastupitelstva, co nám to přináší, 

zda se dokáží zajistit určité výstupy i bez členství, zda to má smysl, za cenu toho, co to město 

stojí, i když to není mnoho 

p. Tojmarová – ptá se, zda se musí politik zvolit dnes 

Starosta – nemusí, paní Feistnerová to zjišťovala, materiál se může odložit 

p. Prášek – nesouhlasí, aby se o tom mluvilo někde jinde, občané by měli vědět, jaký na to 

mají starosta a zastupitelé názor, Koalice to podporuje a jsou spokojený s výsledky, které byly 

za poslední roky, byl by rád, kdyby starosty názor zazněl na mikrofon a do zápisu 

Starosta -  on tomu nebyl v minulosti nakloněn, to co doposud vzešlo, by se dalo udělat i bez 

členství ve Zdravých městech, nehodlá nic bořit, nastavené to je, chce se bavit co dál 

p. Tojmarová – nechala by to na příště, udělala by užší debatu a pak by se to předneslo 

veřejně, finanční částka není velká, koordinátor byl placený z projektu, činnost sice nebyla 

ideální, před 4 lety se nekomunikovalo s občany vůbec, teď ta snaha byla veliká, proběhly 

veřejné debaty, problémy se neprotlačily, ale to je na všech zastupitelích, jsou nabízená 

školení, která jsou zdarma, probíhá komunikace se zkušenějšími městy, je to dobrá věc, může 

se z toho dostat mnohem víc 

p. Ušák – Zdravá města je jakási šablona, jak propojit město, jak zapojit veřejnost, díky 

bývalé atmosféře se na Zdravá města kouká jinak, vítá nápad odložit materiál, nabízí přednést 

pohled, proč jsou Zdravá města prospěšná a proč mají svůj význam, chtěl by v nich 

pokračovat, nemá smysl dělat jen proformu, je připravený se k tomu sejít a navrhnout nějaká 

řešení, on se nikam necpe, respektuje situaci v zastupitelstvu 

p. Kulíková - souhlasí s odložením, je spousta nových zastupitelů, kteří o Zdravých městech 

moc neví, jak vypadá agenda, ona pro Zdravá města byla hodně, s postupem času se názor 

pozměnil, chyběly jí aktivity, které byly na začátku slibovány, např. dotační, uvítá, když se 

k tomu všichni sejdou u jednoho stolu 



p. Tojmarová – ona tuto agendu objevila na internetu, kde jsou veškeré informace, je to 

přehledně zpracované, zastupitelé si v tom informace najdou 

p. Vorel – chtěl by nějakou komplexní zprávu, mluví se stále jen o koupališti a parkování na 

Sídlišti, co konkrétně se udělalo pro další části města 

p. Ušák – opakuje, že Zdravá města jsou pouze šablona, Zdravá města jsou o tom, jak se bavit 

s lidmi, jak dělat veřejná slyšení, Fóra, v minulém volebním období se konaly 3, je z toho 

zpětná vazba na webu, v novinách, není problém dát zprávu do zastupitelstva s výstupy z Fóra 

Starosta – usnesení č. 73/2017 z 19.6.2017, není k tomu výstup 

p. Ušák – v září proběhlo Fórum, vzešly nějaké výstupy, celé by se to mělo předložit na dalším 

jednání ZaM 
 

5.2. Návrh termínů jednání ZaM pro 1. pol. 2019 

1.  6.2.2019                       27.3. územní plán ??? 

2. 10.4.2019 

3. 12.6.2019 

Program dle běžné agendy jednání zastupitelstva města, doplněný podle aktuální potřeby. 

 

p. Ušák – ptá se, zda hodina začátku by byla v 16 nebo v 17, navrhuje, aby i kvůli dovoleným 

byl naplánovaný celý rok a ptá se na termín 27.3. územní plán 

Starosta – hoří termíny, 14. 4 musí být v platnosti, tedy schválený a vyvěšený územní plán, 

pak je ještě 60 dní na doplnění a k tomu 10% penále, když se nestihne ani to, vracela by se 

dotace a předávalo se to finančnímu úřadu k prošetření 

p. Karlíčková – my to nemůžeme ovlivnit ten termín, je to na MgM Děčín, on je 

pořizovatelem, město ho stále upomíná 

p. Ušák – MgM Děčín se nedohodl na některých nejasných stanoviscích s Krajským úřadem, 

MMR to tento celý rok „pískalo“ a nabralo to roční skluz 

Starosta – měl telefonát s Ing. z MMR a hned podnikali kroky k urychlení, navštívili p. 

Jančovou, která to má na starosti, jsou dohodnutý, že pro to udělá maximum a primátor a 

náměstek na ně z jejich funkce budou „tlačit“, termín jednání mimořádného ZaM se tedy ještě 

může změnit, 27.3. je úplně poslední termín 

Starosta -  navrhuje termíny jednání ZaM v druhé polovině roku 2019 na středy 11.9. a 11.12. 

p. Prášek – prosí kvůli flexibilitě získávání pracovního volna, i pro kolegu Provazníka, aby se 

termín 27.3. upřednostnil, i kdyby materiály k územnímu plánu přišly dřív, oni s tím budou 

počítat a zařídí si na tenhle termín volno 

Starosta – není to problém, bude s tím počítat     

Starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu. 

 

Usnesení č. 105/2018 : 

 

ZaM schvaluje termíny jednání ZaM v roce 2019 následovně: 6.2., 10.4., 12.6., 11.9., 11.12. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 15 pro (všichni) 

 
 

6. DISKUSE 



 

p. Provazník – přečetl si usnesení z první Rady města, usnesení č. 373/18, kdy bylo 

rozhodnuto o zakoupení vhodné techniky pro zasílání podkladových materiálů pro radní 

města 

Starosta -  je to vzhledem ke spoustě materiálů, které se musí tisknout a kopírovat, rozhodli se 

zakoupit tablety v rozumné cenové relaci 

p. Provazník – a jenom Radě města? 

Starosta - v tuto chvíli ano, jednání Rady města je více, pokud se to osvědčí, tak by se koupily 

i všem zastupitelům 

p. Provazník – zda to má souvislost s hlasovacím zařízením nebo jen aby se ušetřily papíry?, 

přijde mu to zbytečné, radní i zastupitelé mají doma počítač 

Starosta – počítač je stolní, nepřenosný, materiály by měli k dispozici přímo na jednání, aby 

se šetřil materiál, tisk a pracovní síla, která to kopíruje a stojí u kopírky 

p. Kulíková – touto cestou nejde jenom Benešov nad Ploučnicí, Rada města navíc bude 

zasedat častěji než doposud, je to výhodnější nejen v rámci nákladů, ale i v rámci životního 

prostředí 

p. Daniel – na jejich dům bylo začátkem října instalováno zařízení kvůli kamerovému 

systému, z vedlejšího domu je po střeše veden elektrický vodič do toho zařízení a revizní 

technik na hromosvod se divil, co to tam je za kabel, že se to tam nesmí válet, že by to mělo 

být na podložkách, žádá město o zařízení 

p. Jansa – vyzve zhotovitele pana Suchánka o nápravu, v souladu s revizní zprávou 

p. Prášek – předává tajemníkovi města dokument, kterým žádají v pravidelných intervalech 

dostávat informace týkající se proplacených faktur, objednávek, zápisů z jednání rad města, 

výborů, porad aj. 

p. Kulíková – zda si jsou vědomi časového harmonogramu, kolik tím každý úředník či ředitel 

příspěvkové organizace stráví 

p. Ušák – v případě oběhových dokumentů to stačí jednou měsíčně, upozorňuje, že pan Jansa, 

pan Zelený a paní Černá o totéž požádali na jaře 2015, není to nic nad rámec kompetence 

zastupitele 

p. Přivřel – mají na to právo, není to nutné dělat v hromadné variantě, každý zastupitel může 

mít jiný zájem a chce se seznámit s konkrétní záležitostí, tak může přijít, není na to potřeba 

další agenda 

p. Ušák – budou chodit, požádalo o to 5 zastupitelů, budou tak vlastně zadarmo vykonávat 

kontrolní činnost  

p. Provazník – v jejich pozici, kdy jim nebylo umožněno nikde být, se nemají dobrat 

k informacím, jak úřad funguje a jak se hospodaří, nad rámec co je vyvěšeno na úřední desce  

p. Vorel – ptá se znova, dům čp. 17, jak to vypadá s fasádou, jestli se to opraví 

p. Karlíčková – byli celý rok v jednání s panem Dolejšem, který přislíbil opravu, on se k tomu 

ale nedostal, oficiálně se vyzve dopisem s nějakým termínem, „nešlo to po dobrém, půjde to 

po zlém“, ale musí opakovat, že fasáda dole bude stále mokrá, bude to pořád opadávat, říkají 

to odborníci, jednou za tři roky se to bude muset opravovat, jde vlhkost ze silnice, zespoda, co 

se týče reklamace, je to ve fázi, že se to přesouvá na příští rok 

p. Čech – byl by rád, kdyby se zastupitelé zamysleli nad veřejnými záchodky na náměstí, už to 

trvá takovou dobu, turisti musejí běhat do hospod, snad se najde vůle a podaří se zajistit do 

jarní sezóny 

Starosta – vůle je, realizace se blíží, provoz by měl být vyřízený v dubnu 

p. Elisová – u domu čp. 17 se 200tis. Kč mělo nejdřív „nasypat“ do přípravy budovy před 

novou fasádou, byla to nepřipravená budova na novou fasádu 

p. Zelený – zajímá ho, proč žádost opozice nebyla vložena do materiálů týden před zahájením 

zastupitelstva města 



p. Ušák – není to předmětem dnešního projednávání, nemělo se o tom nijak hlasovat 

p. Čech – z pověření Klubu seniorů, který fungoval za minulého zastupitelstva a doufá, že 

nadále fungovat bude, touto cestou děkuje za podporu, město dělá hodně pro starší lidi, za 

Klub přeje klidné prožití svátků vánočních a všechno nejlepší do nového roku  

p. Zelený – chtěl by všechny pozvat na jarmarky školy a školky, také přeje příjemné prožití 

vánočních svátků a do nového roku přeje jen to nejlepší  

Starosta – děkuje za organizaci Rozsvícení vánočního stromu, především paní Klomfarové, 

také všem, kteří se na tom podíleli, Klubíčku, účinkujícím, Službám města, také děkuje za 

úžasnou akci Krampus, paní Kulíkové a jejímu týmu, paní Klomfarové, paní Boucké, 

andílkům Bouckých a panu Košnarovi za Služby města, přeje krásné Vánoce, bohatého 

ježíška, v novém roce hodně štěstí a zdraví, ať je nový rok úspěšnější, jak letošní 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. ZÁVĚR 

 

V čase 18:30 ukončil starosta jednání ZaM. 

 

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2018-3/10-12-2018 

http://www.benesovnpl.cz/dokumenty-mesta/zastupitelstvo-mesta/2018-3/10-12-2018


 

Ověřovatelé zápisu :                    František Buchta………………………………………… 

 

Mgr. Jakub Zelený………………………………………. 

 

Bc. Radek Prášek……………………………………… 

 

 

 

Zapisovatelka :                                Stanislava Feistnerová ………………………………….. 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………… 

Pavel Urx 

starosta města 


